

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, APRIL 13, 1978
(23)

[Text]

The Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments met 11:12 o'clock a.m. this day, the Joint Chairman, the Honourable Senator Eugene A. Forsey and Mr. Kenneth Robinson, Vice-Chairman, presiding.

Members of the Committee present:

Representing the Senate: The Honourable Senators Forsey, Godfrey and Lafond.

Representing the House of Commons: Messrs. Béchar, Dinsdale, McKinley and Robinson.

In attendance: Mr. G. C. Eglington and Miss Lise Mayrand, Counsel to the Committee.

The Committee resumed consideration of its permanent reference section 26, The Statutory Instruments Act, 1970-71-72, c. 38. (See *Minutes of Proceedings, Thursday, November 24, 1977, Issue No. 1.*)

The Committee considered

R.C.M.P. Regulations

SOR/73-36—Canadian Passport Regulations

SOR/73-194—Canadian Consular Fees Regulations

SOR/73-195—Passport Services Fees Regulations

SOR/74-605—Urban Development and Transportation Plans Regulations

SOR/75-558—National Energy Board Part VI Regulations, amendment

SOR/75-603—National Energy Board Rules of Practice and Procedure, amendment

SOR/73-478, SOR/74-260—National Energy Board Part VI Regulations

SI/77-144—B.T.L. Remission Order

SOR/76-506—The Revised General Orders of the Board of Transport Commissioners for Canada, 1965, amendment. (Before the Committee Aug 4/77)

SOR/76-723—Regional Development Incentives Regulations, amendment

SOR/76-763—Plant Quarantine Regulations

On SOR/76-764 Seed Regulations, amendment

It was agreed,—That Counsel to the Committee correspond further with the Instruments Officer of the Department of Agriculture with respect to certain comments by the Committee.

The Committee proceeded to consider its draft Report to both Houses.

At 11:44 o'clock a.m. with unanimous consent the Committee resolved itself into an *in camera* session.

Senator Lafond moved, seconded by Senator Godfrey,—That the draft report be concurred in.

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 13 AVRIL 1978
(23)

[Traduction]

Le Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires se réunit aujourd'hui à 11 h 12 sous la présidence de l'honorable sénateur Eugene A. Forsey et de M. Kenneth Robinson (coprésidents).

Membres du Comité présents:

Représentant le Sénat: Les honorables sénateurs Forsey, Godfrey et Lafond.

Représentant la Chambre des communes: MM. Béchar, Dinsdale, McKinley et Robinson.

Aussi présents: M. G. C. Eglington et M^{lle} Lise Mayrand, conseillers du Comité.

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi permanent, article 26, Loi sur les textes réglementaires, 1970-1971-1972, c. 38. (Voir *procès-verbal du jeudi 24 novembre 1977, Fascicule n° 1.*)

Le Comité étudie

Règlement sur la G.R.C.

DORS/73-36—Règlement des passeports canadiens

DORS/73-194—Règlement du Canada sur les droits consulaires

DORS/73-195—Règlement sur les droits des services de passeports

DORS/74-605—Règlement sur les plans d'aménagement urbain et sur les plans de transport

DORS/74-558—Règlement sur l'Office national de l'énergie (Partie VI)—Modification

DORS/75-603—Règles de pratique et de procédure de l'Office national de l'énergie—Modification

DORS/73-478—DORS/74-260—Règlements sur l'Office national de l'énergie (Partie VI)

TR/77-144—Décret de remise de la B.T.L.

DORS/76-506—Ordonnances générales révisées de la Commission des transports du Canada, 1965—Modification

DORS/76-723—Règlement de 1974 sur les subventions au développement régional—Modification

DORS/76-763—Règlement sur la quarantaine des plantes

DORS/76-764—Règlement sur les semences—Modification

Il est convenu,—Que le conseiller du Comité communique de nouveau avec le préposé aux textes réglementaires du ministère de l'Agriculture concernant certains commentaires du Comité.

Le Comité entreprend l'étude de son projet de rapport aux deux Chambres.

A 11 h 44, du consentement unanime, le Comité décide de siéger à huis clos.

Le sénateur Lafond propose, appuyé par le sénateur Godfrey,—Que le projet de rapport soit adopté.